

香港殘疾人奧委會暨傷殘人士體育協會 (“協會”)
Hong Kong Paralympic Committee & Sports Association for the Physically Disabled
(“The Association”)

週年會員大會(或其續會)適用之代表委任表格
Form of proxy for use at the Annual General Meeting (or any adjournment thereof)

本人 Name: _____ 會員編號 Membership No. _____

茲委任 HEREBY APPOINT,

姓名 Name: _____ 會員編號 Membership No. _____

地址 Address: _____

代表本人出席協會於2021年12月19日(星期日)上午十時正，假香港灣仔軒尼詩道15號溫莎公爵社會服務大廈2樓202室召開之週年會員大會(或其續會)，並於會上代表本人就大會決議事項投票。

As my proxy to attend, speak and vote for me and on my behalf at the Annual General Meeting of the Association to be held at Room 202, 2/F, Duke of Windsor Social Service Building, No.15 Hennessy Road, Wanchai, HK on 19 December 2021 at 10:00 a.m. and any adjournment of such meeting.

簽署 Signature: _____

日期 Date: _____

填妥本代表委任表格後，必須於2021年12月17日(星期五)上午10時前，交回香港傷殘人士體育協會，地址為香港新界沙田美林村美楓樓B座地下141-148室，或掃描後以電子形式發送至協會電郵地址“mailadmin@hkparalympic.org”。
This completed proxy form must be lodged with the Association at **Room 141-148, G/F, Block B, Mei Fung House, Mei Lam Estate, Shatin, N.T.** or scanned and sent in electronic form to the Association’s email address at “mailadmin@hkparalympic.org” no later than 10:00 a.m. on 17th December 2021.

* 按會章第29條(c)，會員只可委任一名代表出席大會，而代表人必須為本會會員。

Under Articles 29(c), A member may appoint only one proxy to attend, speak and vote in his/her stead. A proxy must be a member.